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Gràcies amics per a tom ar poder fullejar aquest modest butlletí de la nostra 
Ràdio.

Avui m ’ha tocat a mi poder omplir aquest paper blanc i tenia un munt de coses 
per a escriure, però ara mateix se’m fa difícil.

Jo voldria recalcar que per a nosaltres és una satisfacció tenir la nostra petita 
emissora i poder fer arribar també aquest tercer número de “ La Nostra Ràdio ” .

La majoria sabem que això és una cosa petita, possiblement insignificant, cri
ticada per els “ savis ” de sempre i acullida amb simpatia per els qui “ passen ” de 
savis de lliures del tot.

Ara, el dia 1 d ’Agost, ha fet un any que funcionem amb el nom de Ràdio Sant 
Feliu, ; un any !, qui tenia de pensar que el primer dia que es va fer la prova d ’aparells 
arribaríem a tenir l’estima que de vosaltres rebem dia a dia.

Això té un secret a la meva opinió : Sant Feliu “ is diferent ” , tothom  ho sap, 
hi ha un sector que diu que a Sant Feliu no esfares,h ihaunaltresecto rqued iu  : qué 
fem per Sant Feliu que no quedi deslligat amb tots els aspectes culturals ? i també hi 
ha un altre sector que diu carraguem-nos Sant Feliu. Si t ’ajuntes al sector d ’el mig 
tindràs molts problemes perquè és difícil, molt difícil aixecar la cosa però no és im
possible, i nosaltres creiem que de moment hem posat el nostre gra de sorra i inten
tarem donar impuls perquè el jovent d ’aquest poble s’hi adhereixi, i Sant Feliu con
tinuí siguent “ diferent ” , però no tant.

Puc dir-vos amb satisfacció que membres d ’emissores de to ta Catalunya es posen 
en contacte amb nosaltres preguntant com ho hem fet, que com és possible que ens 
mantinguem sense ser una emissora municipal, com podem emitir entre 15 i 17 hores 
diàries, no sabem que dir, però la nostra resposta és clara, fins on arriben les nostres 
ondes, som estimats i ajudats, és un esforç conjunt d ’amistat.

Per sort la nostra emissora és apolítica, i al ser apolítica no hi ha cap mal gest 
pels idiomes, maneres de parlar o decantaments de cap mena.

La Ràdio és cultura i no ens volem tancar amb un sector reduït, el que jo crec 
és que tothom  a través d ’ella es manifesta tal com és 4 això és important.

Jo no necessito saber qui ets ni com parles, necessito saber que ets lüure que no 
fas mal a ningú i que amb la nostra companyia oblides to t aquest mont de problemes 
diaris que som incapaços de resoldre.

Fa un any que estem en contacte a través de Ràdio Sant Feüu no sé si això serà 
possible per molt temps, però encara que fos així estaríem amb contacte amb acti
vitats perquè la comunicació no pot mancar, les màquines de “ xinos” i el porro no 
són la solució, el jovent té idees que com veieu és difícil, però es poden realitzar.

D’aquesta pàgina vull, més que mai, i en nom dels meus companys i del meu, 
invitar-vos a bufar fort aquesta espelma que trovareu a les nostres pàgines.

El esforç conjunt ha donat resultats. Esperem bufar junts també les espelmes 
d ’els anys propers.
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